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vraag Onderwerp Vraag 

1 
 

Programma 3 
1 

Het valt ons op dat zowel in het 2
e
 voortgangsverslag als in deze begroting er rekening mee 

gehouden wordt dat er substantieel extra middelen nodig zijn voor meerjaren onderhouds 
planningen voor wegen en kunstwerken. Dit staat wel in de risico’s benoemd, maar een 
extra toevoeging aan de reserve voor 2017 wordt niet gedaan. Kunt u aangeven waarom u 
dat niet doet? 
 
Antwoord 
Wij doen geen extra toevoeging  aan de reserve voor 2017 omdat we nog onvoldoende 
inzicht hebben in de noodzakelijk omvang van deze toevoeging. Het opstellen van 
beheerplannen in 2017 zal dat inzicht verschaffen. De resultaten daarvan worden dan 
verwerkt in de Perspectiefnota 2018.  
 

2 
 

Programma 3 
2 

Sluipverkeer is een probleem in verschillende kernen van onze gemeente. Het CDA vindt 
hier niets over terug in deze begroting en in de doelenboom? Hoe kan dat? 
 
Antwoord 
Deze problematiek nemen we mee met de harmonisatie van de verkeersplannen van de 
kernen in het Gemeentelijk Verkeers- en Vervoersplan. 
 

3 
 

Programma 4 
1 
 

De MRA wordt aangewend om onze lokale positie te versterken. Is er zicht op onze lokale 
economie? 
 
Antwoord 
In 2017 zal een economische visie aan de raad worden voorgelegd. Op 14 december is een 
verdiepingsavond gepland. 
 

4 
 

Programma 4 
2 

Wat zijn onze lokale speerpunten? 
 
Antwoord 
In 2017 zal een economische visie aan de raad worden voorgelegd. Op 14 december is een 
verdiepingsavond gepland. 
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Programma 4 
3 

Wat zijn de criteria voor het stimuleren van de economie? 
 
Antwoord 
In 2017 zal een economische visie aan de raad worden voorgelegd. Op 14 december is een 
verdiepingsavond gepland. 
 

6 
 

Programma 4 
4 

Is er een return op investment? Met andere woorden op welke manier worden de effecten 
getoetst en welke sectoren hebben het meeste voordeel bij de maatregelen? 
 
Antwoord 
Hierover kunnen geen uitspraken worden gedaan vooruitlopend op de economische visie. 



vraag Onderwerp Vraag 

 

7 
 

Programma 4 
5 

De ‘blijverslening’ zien we niet terug in bij wonen? Is dit onderzocht om hierbij aan te 
sluiten? 
Wat zijn voorwaarden en kosten op dit te gaan verstrekken? 
 
Om het voor ouderen mogelijk te maken hun huis levensloopbestendig te kunnen maken, 
heeft het Stimuleringsfonds Volkshuisvesting Nederlandse gemeenten (SVn) een zogeheten 
blijvers lening in de maak. Dit idee is nog in ontwikkeling.  We volgen de ontwikkeling. De 
lokale woonvisie is nog in voorbereiding. Pas nadat de uitgangspunten zijn bepaald komen 
de instrumenten aan de orde. 
 

8 
 

Programma 4 
6 

Waaruit bestaan de projecten zoals de post is benoemd op blz. 31? 
 
Antwoord 
Diverse grote en kleine projecten, onder meer uit het bij het voortgangsverslag gevoegde 
projectenboek. 

 

10 
 

Programma 4 
8 

Waar staat de post voor de restauratie van de burg Oud-Blaricummerweg? 
 
Antwoord 
Dit is een project dat gebudgetteerd was in 2016. 
 

11 
 

Programma 5 
1 
 

Woningisolatie; Kan het ambitieniveau niet omhoog? 
 
Antwoord 
Het betreft stimulerende maatregelen voor de particuliere woningvoorraad, de gemeente is 
zelf geen eigenaar en kan dus niet rechtstreeks aanpassingen doen. Er wordt ingezet op een 
lokale en regio brede aanpak om particuliere huiseigenaren te stimuleren en te verleiden 
om energie te besparen. Activiteiten die nu lopen (bijvoorbeeld het regionaal project 
Energie Besparen Gooi en Vecht en binnen de Regionale Samenwerkingsagenda de 
Energietransitie) gaan uit van stimuleren, motiveren en verleiden om energie te besparen. 
Waarbij nadrukkelijk met georganiseerde verbanden van huiseigenaren samenwerking 
wordt gezocht. In Gooise Meren komt per 2017 een revolverendfonds waar particuliere 
huiseigenaren een beroep op kunnen doen als zij hun huis willen verduurzamen.  
 

12 
 

Programma 5 
2 

Wat is het nut en noodzaak van de uitvoering van het herstelplan Echobos? 
 
Antwoord 
Het bos maakt deel uit van het Natuur Netwerk Nederland en er is achterstallig onderhoud. 
 

13 
 

Programma 5 
3 

Welke kosten worden er gemaakt voor het beheer en onderhoud KNSF terrein in 2017? 
 
Antwoord 
Geen. Het terrein is dan nog niet overgedragen aan de gemeente. 
 

14 Programma 8  
1 

Er worden nu verschillende individuele besluiten genomen over (locaties en 
voorzieningen) voor sport die eigenlijk integraal in de sportnota beargumenteerd moeten 
staan. 
Hoe wordt voorkomen dat er nu uitgaven worden gedaan en besluiten worden genomen 
die niet rijmen met de sportnota die straks gaat komen? 
 
Antwoord  
In de begroting 2017 zijn projecten opgenomen in Muiden die niet kunnen wachten op de 
sportnota. Deze twee projecten zijn daarom ook opgenomen in het coalitieakkoord. De 
renovatie van Sportpark Zuid betreft regulier onderhoud van een bestaande accommodatie. 

 
 

 
 

 

 

 

 

 


